

3 March, 2026

Dear Valued Customer,

Notice of Addition to Securities Account Services Charges

With effect from 18 January 2026, the following charges will be added for Securities Margin Trading Service:

Types of Services	Charges (HK\$)
	New
Securities Margin Trading Service Interest Rate	Prime Rate p.a.

Remarks: The interest rate for the loan is not subject to a cap and thus may subject to higher interest rate risk.

Interest rate re-fixing for this loan takes place daily.

Latest rate and other details of the Best Lending Rate (BLR) is published on our website:
<https://www.shacombank.com.hk/eng/rate/loans-overdraft-rate.jsp>

For enquiries, please contact our branch staff, or call our Customer Service Hotline at 2818 0282, or visit our website at www.shacombank.com.hk.

Yours faithfully,
Shanghai Commercial Bank Limited

If there is any conflict between the English and Chinese versions of this notice, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

有關新增證券服務收費通知

本行由二零二六年一月十八日起推出證券孖展買賣服務，以下證券孖展買賣服務之收費將生效：

服務類別	收費 (HK\$)
	全新收費
證券孖展買賣服務利率	最優惠利率

備註：本貸款的利率並無上限，可能面對較高的利率風險。

本貸款的利率於每日重設。

有關最優惠利率的最新利率及其他詳情，請查閱本行網站：
<https://www.shacombank.com.hk/tch/rate/loans-overdraft-rate.jsp>

如有任何查詢，歡迎親臨本行與本行職員聯絡、致電客戶服務熱線 2818 0282 或瀏覽本行網頁 www.shacombank.com.hk。

上海商業銀行有限公司 謹啟
2026 年 3 月 3 日

此通知之中英文版本如有任何歧異，概以英文版本為準。